
Geachte burgemeester, raadsleden en college, 

  

Mijn naam is Rob Starrenburg, voorzitter BIZ Honselersdijk en ondernemer in deze prachtige kern. 

Namens BIZ Honselersdijk spreek ik vanavond in omdat wij ons zorgen maken over het centrumplan 

en de toekomstbestendigheid van ons centrum. 

  

Allereerst zijn wij natuurlijk blij dat vanavond een fors krediet beschikbaar wordt gesteld om te 

investeren in het centrum van Honselersdijk. Daarmee wordt een jarenlange periode waarin 

uiteenlopende plannen voor investeringen in het centrum van Honselersdijk op de tekentafel hebben 

gelegen afgesloten. De indruk kan dan bestaan dat met dit besluit en deze plannen het Centrumplan 

Honselersdijk voltooid is. Niets is echter minder waar. Wat ons betreft zijn er naast de voorgestelde 

mogelijkheden nog andere opties om het hart van onze kern te versterken. In de beginfase van 

Centrumplan Honselersdijk heeft de gemeente Westland een klankbordgroep opgericht met diverse 

vertegenwoordiging vanuit kerken, verenigingen, bewoners en BIZ. Wij willen de gemeente dan ook 

vragen deze klankbordgroep inclusief de BIZ opnieuw te betrekken bij centrumplan Honselersdijk 

om zo te komen tot een breed gedragen plan wat onze kern eer aan doet. 

  

Daarnaast hebben wij in oktober vorig jaar het college van B&W mogen ontvangen, waarbij wij 

diverse aandachtspunten in het centrum hebben laten zien en onze zorg hebben uitgesproken over het 

woningaanbod in Honselersdijk. De doorstroom is op dit moment gestagneerd waardoor jongeren en 

ouderen hun heil buiten Honselersdijk moeten zoeken. Wij spreken onze zorg uit op dit punt omdat 

een diversiteit aan bewoners belangrijk is voor zowel een vitaal winkelcentrum maar ook voor de 

vele maatschappelijke voorzieningen op terrein van sport, ontmoeting en zorg. Wij hebben dan ook 

een plan overhandig aan het college om deze doorstroom op gang te brengen door uitbreiding van het 

woningaanbod aansluitend aan het centrum. Tevens hebben wij als BIZ samen met MKB Westland 

gesprekken gevoerd met een ontwikkelaar en grondeigenaren, allen zijn zeer enthousiast over dit 

burgerinitiatief. Van de wethouder hebben wij helaas begrepen dat uitbreiding van het woningaabod 

niet mogelijk is in Honselersdijk. Wij willen u hier dan ook vragen het aantal te bouwen woning in 

Honselersdijk te herzien en open te staan voor wijzigingen in het bestemmingsplan. En dit 

burgerinitiatief te omarmen in plaats van het de kop in te drukken. De komende periode zullen wij 

diverse politieke partijen bezoeken om onze plannen verder toe te lichten. 

  

Wij beschouwen het besluit dat uw raad vanavond bij hamerslag neemt, daarom niet als een 

afronding van het Centrumplan Honselersdijk maar als een begin. Een begin van een overleg en 



uitwerking van de ideeën en plannen voor investeringen in de toekomst van Honselersdijk zoals wij 

die als BIZ Honselersdijk in oktober vorig jaar bij u op tafel hebben gelegd. 

  

Namens BIZ Honselersdijk, 

Rob Starrenburg, voorzitter BIZ Honselersdijk 

  

 


